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Protokoll fört vid Höganäs Båtsällskaps styrelsemöte den 2024-01-09 
   
Närvarande:  

Bo Lingebrant  André Nilsson  Lars Åke Rosenqvist Jan Malmberg  

Annika Knutsson Jonas Larsson  Carl Danielsson Åsa Strickland  

Inger Brantmark 

   

Adjungerade: Tobias Bolin  

  

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna samt förklarade mötet öppnat. 

 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades efter genomgång till handlingarna. 

 

3. Klubbverksamhet 

 

3.1 Ekonomi  

En genomgång av ekonomin görs på nästa möte  

 

3.2 Rapport från seglingssektionen  

Inget att rapportera. 

 

3.3 Rapport från ungdomssektionen 

Inget att rapportera. 

 

3.4 Hamnrapport 

Båtplatsfördelning påbörjad. 

 

4 Rapport från miljösektionen 

Diskussion fördes hur HBS kan bidra till att nå miljömålen några förslag är att börja använda 

miljövänlig HVO diesel och informera om användning av biocidfri båtbottenfärg. 

 

5 Klubbhuset 

Inget att rapportera 

 

6 Dokumenthantering 

Arbetsgruppen Annika K. (sammankallande), André N. och Tobbe startar arbetet den 27/1. 
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7 Årsmötespunkter  

Återstående frågor att behandla: 

- Vi borde måla nocken på södra piren vit inför sommaren, måla på en grön markering. 

(finns redan röda på babords sida) En skylt Välkommen till Höganäs; eller liknande. 

Överlämnat förslag till kommunen. 

 

- Betalning av elförbrukning och elsäkerhet 

Skyltning elsäkerhet återstår. 

 

Nya frågor att behandla: 

- Tydligt märka ut båtplatsernas bredd, så att man kan se dem från båten, för att underlätta vid 

tilläggning.  

Uppmätning klar, skyltning ska göras. 

 

- Ta fram ett enkelt system att meddela när man som båtägare är tillbaka och behöver sin plats. 

Pågår. 

 

- På ett enkelt sätt hitta gastar eller båt att deltaga på vid tisdagsseglingarna. 

Pågår, förslag finns framtaget. 

 

- Klubbarrangemang 

Pågår se pkt 11 

 

8 Sjömack 

Bo L. rapporterade att arbete pågår med framtagning av underlag till starttillstånd för ombyggnad 

av sjömacken. 

 

9 HBS planarbete 

Jonas informerade om ett nytt möte den 22/1 kl. 18:30 i klubbhuset då vi kommer att planera den 

kommande tisdagsträffen där vi bjuder in till en öppen dialog om hamnens utveckling.  

 

10 Uteplats 

Genomgång av framtaget arkitekt förslag på ny uteplats framför klubbhuset gjordes på mötet. 

Vi behöver gå igenom några önskemål på förändringar i förslaget med arkitekten. 

 

11 Tisdagsträffar 

Planerade tisdagsträffar under vintersäsongen: 

- Information från Skånes båtförbund, 16/1 kl 19 (Bo L)  

- Öppen dialog om hamnens utveckling, 6/2 kl 19 (Jonas L) 

- Föreläsning om långsegling med fullriggare över Atlanten, 5/3 kl 19 (Inger B) 

- Information om giftfri bottenfärg prel 12/3 kl 19 (Bo L) 

 

12 Övrigt 

Inga övriga frågor. 
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13 Material till hemsidan 

Mötesprotokoll läggs ut på BAS. 

 

 

14 Nästa möte 

Tisdag den 13 febr. kl. 18:30 i Klubbhuset, styrelsemöten 2024: 

 
Tisdag 9 jan 

kl:18:30 

Tisdag 13 feb 

 kl:18:30 
Lördag 16 mars 

 kl:13:00 (Årsmöte) 
Tisdag 16 april 

 kl:18:30 
Onsdag 29 maj 

kl:18:30 
Onsdag 7 aug  

kl:18:30 
Tisdag 8 okt 

kl:18:30 
Tisdag 5 nov  

kl:18:30 
Tisdag  17 dec  

kl:18:00 
 

 

 

 
15 Ordföranden tackad deltagarna och avslutade mötet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

André Nilsson    Bo Lingebrant 
Sekreterare     Ordförande 


